
 

Vārds, Uzvārds:  Ieva Roģe-Gurecka 

Darba vieta: 
Vidzemes slimnīca 
Bērnu klīniskā universitātes slimnīca 
Rīgas Stradiņa universitāte  

Specializācija/ 
interesējošā 
nozare: 

 Pediatrs, Bērnu infektologs 

Kāpēc Jūs saskatītu sevi LPA valdē, Jūsu iespējamās idejas un mērķi tajā? 
Latvijas Pediatru asociācijai ir jābūt vietai, kas spēj apvienot dažādu paaudžu kolēģus, cienot jau labi iedibinātas 
tradīcijas, tomēr rodot vietu arī jaunām inovācijām un pārmaiņām. Strādājot LPA valdē, saskatu iespēju attīstīt trīs 
virzienus:  
1) Pediatru tālākizglītība- temps, kādā attīstās nozare, pieprasa nepārtrauktu jaunu zināšanu apguvi un asimilāciju 
ikdienas praksē. Ir ārkārtīgi svarīgi modernizēt LPA rīkotās apmācības, meklējot ceļus kā optimizēt informācijas 
pārnesi un mācīšanas/mācīšanās procesu.  
2) Savstarpējās sadarbības veicināšana - mēs varam celt savu profesionālo kompetenci, mācoties no saviem 
kolēģiem.  LPA ir jābūt kā atbalsta platformai, kas veicina cieņpilnu un atvērtu savstarpējo tīklošanos un pieredzes 
apmaiņu, sevišķi iesaistot jaunākās paaudzes kolēģus.  
3) Sabiedrības izglītošana- vienai no LPA pamatfunkcijām ir jābūt spējai nodrošināt zināšanu pārnesi sabiedrībā, 
aktīvi komunicējot ar dažādām mērķa grupām. Ir nepieciešams izstrādāt skaidru stratēģiju, kā  regulāri sasniegt pēc 
iespējas plašāku mērķauditoriju, veicinot kopējo sabiedrības veselības pratību.  
Kādas ir Jūsu intereses, ar ko Jūs varētu nodarboties LPA valdē? 
Kā jaunās paaudzes speciālistu, mani ārkārtīgi interesē un iedvesmo jaunu zināšanu ieguve un spēja tās pielietot 
ikdienas praksē. Iespēja mācīties no pašiem labākajiem sava aroda speciālistiem pasaulē, dod man motivāciju 
strādāt pie sniegto pakalpojumu kvalitātes celšanas un inovāciju ieviešanas arī savā darba vietā. Turklāt, spēja šīs 
zināšanas saprotamā veidā nodot saviem pacientiem un viņu vecākiem, sniedz man vislielāko gandarījumu. 
Kā LPA valdes komandas daļa, es labprāt apvienotu šīs divas šķautnes, un sniegtu savu ieguldījumu pediatru 
pēcdiploma izglītības attīstībā un sabiedrības izglītošanā.  

Ar ko Jūs lepojāties, kāds ir Jūsu lielākais nopelns? 
Es lepojos būt jaunās paaudzes reģionālās slimnīcas profesionālis, laužot aizspriedumus un rādot piemēru citiem 
jaunajiem kolēģiem, ka ir iespējams pārcelties uz dzīvi ārpus Rīgas, un darbs reģionā var būt tikpat dinamisks un 
ambiciozs kā galvaspilsētā.  
Turklāt, man ir ārkārtīgi liels lepnums par iespēju meklēt un attīstīt savu zinātnes ceļu, studējot Rīgas Stradiņa 
universitātes Doktorantūras studiju programmā, papildinot savas klīniskās bāzes zināšanas ar akadēmiskām 
novitātēm, tādējādi gūstot plašāku izpratni par reālās prakses un zinātnes mijiedarbību.   
Ja kandidējiet atkārtoti, kādi ir Jūsuprāt Jūsu lielākie nopelni līdzšinējā LPA valdes darbā? 
  

 


